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Lloc:    Sala d’actes de la FELIB 

Inici:   12.00 h 

Finalització:   14.15 h 

 

Assistents: 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i president. 

Sr. Josep Carreras Coll, batle de Ferreries i vicepresident segon. 

Sr. Joan Carles Verd Cirer, regidor de Sencelles i vicepresident primer. 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx i vicepresident tercer. 

Sr. Joan Juan Pons, batle de Campos i vocal. 

Sra. Joana Maria Borràs Bosch, regidora de Palma en representació de la Sra. Aina 

Calvo Sastre, batlessa de Palma i vocal. 

Sr. Santiago Pizarro Simón, tinent de batlessa de l’Ajuntament d’Eivissa i vocal. 

Sr. Juan Cabrera Valenzuela, batle des Castell i vocal. 

Sr. Joan Jaume Mulet, batle de Llucmajor i vocal. 

Sr. Vicens Tur Marí, batle de Maó i vocal. 

Sra. Mª Magdalena Garcia Gual, regidora de l’Ajuntament de Marratxí, en 

representació del Sr. José Ramón Bauzá Díaz, batle de Marratxí i vocal. 

Sra. Josefa Costa, regidora de l’Ajuntament de Sant Antoni de Portmany, en 

representació del Sr. Josep Sala Torres, batle de Sant Antoni de Portmany i vocal. 

Sr. Antoni Marí Marí, Batle de Sant Joan de Labritja i vocal. 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de Sant Lluís i vocal. 

Sr. Joan Rotger Seguí, batle de Selva i vocal.  

Sr. Francesc Miralles Mascaró , batle d’Algaida i vocal. 

Sra. Pilar Carbonero Sánchez, batlessa de Ciutadella i vocal. 

Sra. Francisca Ribas Ribas, regidora de l’Ajuntament de Sant Josep de sa Talaia, en 

representació del Sr. Josep Marí Ribas, batle de Sant Josep de sa Talaia i vocal. 

Sr. Josep Oliver Amengual, batle de Sineu i vocal. 
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Excusen l’absència: 

Sr. Miquel Ensenyat Riutort, batle d’Esporles. 

Sr. Guillem Bernat Ferrer, regidor de Sóller i vocal. 

Sra. Sònia Cardona Ferrer, conselleria del Consell Insular de Formentera, en 

representació del Sr. Jaume Ferrer Ribas, president del Consell Insular de Formentera 

i vocal. 

Sr. Bernat Coll Ramon, batle de Lloseta i vocal. 

Sr. Antoni Pastor Cabrer, batle de Manacor i vocal. 

Sr. Martí Torres Valls, batle de Santa Margalida i vocal. 

Sr. Rafel Torres Gómez, batle d’Inca i vocal. 

Sr. Mateu Ferrà Bestard, batle de Banyalbufar i vocal. 

Sr. Francesc Morell Bibiloni, regidor de Campanet i vocal. 

 

Hi actua de secretària la Sra. Joana Alomar Serra. 
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Per indicació del president, us convoco a la reunió ordinària  del CONSELL  

EXECUTIU , que tindrà lloc a Palma, divendres, dia 12 de novembre de 2010 a les 

11.45  hores en primera convocatòria i a les 12.00  hores en segona convocatòria, a la 

seu de la FELIB , carrer del General Riera núm. 111 de Palma, de conformitat amb 

l'ordre del dia següent: 

1. Aprovació de les actes dels dies 16 de juliol i 15 d’octubre de 2010. 

2. Assistència del Sr. Pere Trias, director general de Comerç, per tal de tractar 

sobre la venda ambulant. 

3. El president informa: 

3.1. Primer Fòrum Sènior a Mallorca. 

3.2. Donar compte de les comissions de treball i de la Mesa de Competències per al 

Desenvolupament de l’Estatut d’Autonomia Local. 

3.3. Donar compte de l’entrevista amb el director de Biodiversitat sobre el tema de les 

RAEES. 

3.4. Informació sobre el cànon digital. 

3.5. L’IVA a les Administracions públiques. 

3.6. Crear una comissió sobre turisme. 

3.7. Parlar sobre les clàusules de telefonia mòbil. 

4. Relació d’informes dels Serveis Jurídics. 

5. Relació de fitxes de les comissions externes. 

6. Assumptes de tràmit. 

6.1. Petició per representar la Felib a la Xarxa de Ciutats pel Clima. 

6.2. Jornada sobre l’actualitat de l’accés electrònic de diferents ajuntaments. 

6.3. Oferta de Plus Consultores d’una pòlissa de responsabilitat de les 

autoritats i personal al servei dels municipis. 

6.4. Proposta de reunió de la comissió per tractar amb Gesa-Endesa. 

 
 
 
Joana Alomar Serra 
Secretària general     Palma, 5 de novembre de 2010 
 
 

347 

05/11/2010 
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INICI DE LA SESSIÓ 

1. APROVACIÓ DE LES ACTES DE 16 DE JULIOL I DE 15 D ’OCTUBRE DE 
2010. 

En primer lloc el president informa els assistents que tenen a la seva disposició una 

còpia de les actes de les dues darreres sessions per si hi volen fer cap tipus 

d’observació. Com que no es fa cap observació, el president sotmet a aprovació les 

actes tal com estan redactades als esborranys, essent aprovades per unanimitat. 

 

2. ASSISTÈNCIA DEL SR. PERE TRIAS, DIRECTOR GENERAL  DE COMERÇ, 

PER TAL DE TRACTAR SOBRE LA VENDA AMBULANT. 

En primer lloc, el president dóna la benvinguda al director general de Comerç, el 

senyor Pere Trias, qui assisteix al Consell Executiu per explicar la tramitació del decret 

que ha de regular la venda ambulant a la nostra comunitat autònoma.  

Una vegada que el director general està en l’ús de la paraula, planteja en primera 

instància el marc normatiu actual i explica que, abans d’acudir a la FELIB, s’ha reunit 

prèviament amb els ajuntaments de Menorca i amb l’Associació d’Empresaris 

Autònoms d’aquesta illa. Parla de què en aquestes reunions es va plantejar la qüestió 

de la durada mínima de les concessions, i comenta que encara que és molt difícil 

calcular el temps mínim d’amortització de la inversió realitzada, la Conselleria proposa 

que sigui un període mínim de quinze anys, malgrat que els ajuntaments el poden 

ampliar en cada cas. De la mateixa forma, es preveu en principi una possibilitat de 

pròrroga de quinze anys. 

Pel que fa a la problemàtica de l’adjudicació de les parades en els mercats o fires, 

avança que la normativa anirà encaminada a afavorir els venedors amb més tradició, 

descartant-se el sorteig com a mètode per a assignar-les. 

Respecte a la qüestió de les transmissions de les concessions exposa que hi ha un 

cert consens en què aquestes s’han de permetre, no de forma lliure, però si de forma 

que s’afavoreixi els treballadors mateixos o familiars, evitant la formació de monopolis.  

Prossegueix anunciant que es farà una nova redacció del decret tenint en compte el 

resultat de les reunions i de les al·legacions recollides, i una vegada acabada la nova 

redacció es tornarà a enviar als ajuntaments, obrint un altre període d’exposició 

pública. Acabada la intervenció del director general, el president cedeix la paraula als 
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membres del Consell perquè facin les consideracions o preguntes que considerin 

oportunes. El senyor Joan Carles Verd demana en primer lloc si la norma tindrà en 

compte els diferents tipus de mercats, com poden ser els setmanals, les fires, els 

mercats turístics etc. La senyora Pilar Carbonero demana si existeix un calendari per a 

l’aprovació del decret, ja que les concessions dels seu ajuntament s’han de donar en 

el mes de febrer i seria per ella interessant poder regir-se per la nova normativa. El 

director general contesta que veu molt difícil que la norma estigui vigent en el mes de 

febrer, però li recomana a la senyora Carbonero que adapti les ordenances a les línies 

del projecte de decret. 

D’altra banda, el senyor Trias comenta que no es pot protegir els venedors locals de 

cada municipi, ja que això va en contra del lliure comerç, a més d’atemptar contra el 

principi de no discriminació.  

El batle de Campos s’interessa per la qüestió relativa als venedors de productes de 

temporada, com poden ser els gelats, els esclata-sangs o la sobrassada. També 

s’interessa per la venda de cotxes usats a les vies públiques, responent el director 

general que els carrers són una competència de cada ajuntament, i que per mitjà de la 

corresponent ordenança es pot regular o prohibir aquest tipus de venda.  

Exposa seguidament el senyor Trias que està prevista la creació d’un registre de 

venedors ambulants per poder controlar millor el compliment de les obligacions 

tributàries i fiscals, i que amb això, a la vegada es facilitaria la feina als venedors i a 

totes les administracions. Arran d’una observació que ha realitzat la FELIB relativa als 

mercats artesanals, comenta el director general que per poder vendre en aquests 

mercats és necessària la carta d’artesà. Seguidament es produeix un debat sobre la 

forma amb què els venedors ambulants autoregulen la distribució dels llocs de venda 

en els mercats a Mallorca. 

No havent-hi més intervencions, el president dóna per acabada la discussió d’aquest 

punt de l’ordre del dia i agraeix al senyor Trias les seves explicacions, i l’acomiada 

quedant a l’espera de la remissió del projecte de decret. 

3. EL PRESIDENT INFORMA. 

3.1. Primer Fòrum Sènior a Mallorca.  

En primer lloc el president informa sobre la seva assistència al Fòrum Sènior que va 

tenir lloc a Mallorca i del contacte que va mantenir amb representants de les 

associacions de gent gran de Mallorca. Sobre el fòrum comenta que va estar molt ben 



 
CONSELL EXECUTIU ORDINARI 
Palma, 12 de Novembre de 2010 

(Acta aprovada dia 10/12/2010) 

 6 

organitzat, que es van formar grups de treball, i que es van redactar una sèrie de 

documents que es faran arribar a la FELIB. 

Comenta el president que li cridà l’atenció que el col·lectiu és molt nombrós, que són 

persones molt actives i vàlides, i que estan a disposició dels ajuntaments per ajudar, 

mitjançant la corresponent regulació, a desenvolupar diverses tasques socials com pot 

ser ajudar a allargar els horaris de les biblioteques municipals, etc... 

El president comenta que es podria donar cobertura legal a aquesta realitat per mitjà de 

la normativa reguladora del voluntariat. Acabada la seva intervenció s’obre un torn de 

paraula per als assistents, però no es fa cap comentari amb relació a aquesta qüestió. 

 

3.2. Donar compte de les comissions de treball i de  la Mesa de 

Competències per al Desenvolupament de l’Estatut d’ Autonomia Local.  

Prossegueix el president donant compte al Consell Executiu dels treballs de la Mesa de 

Competències per al Desenvolupament de l’Estatut d’Autonomia Local i de la tasca 

desenvolupada en les diverses comissions de treball. 

Comenta que en qüestions relatives a les competències d’educació els treballs estan 

quasi enllestits, que s’ha redactat en el si de la comissió un conveni marc perquè sigui 

subscrit pels ajuntaments, en què es contempla un llistat de totes les obligacions que 

corresponen als ajuntaments en qüestions referides al manteniment i conservació dels 

centres educatius, així com una enumeració de les que corresponen a la Conselleria o a 

altres organismes. Comenta també el president que s’ha redactat un altre document 

relatiu a les obligacions dels ajuntaments i de la Conselleria pel que fa a la prestació del 

servei de menjador escolar, fent especial esment a unes modificacions que s’hauran 

d’introduir en els plecs que han de regir les adjudicacions dels diferents serveis de 

menjador, i que fan referència al pagament de determinats subministraments i a les 

obligacions de neteja de les instal·lacions.  

Intervé a continuació el batle de Selva, el qual informa que el seu ajuntament ha hagut 

de fer front al pagament de 4.000 euros per la col·locació de mòduls d’aules 

prefabricades, ja que la Conselleria no ho ha volgut sufragar. Ho comenta, diu el senyor 

Rotger, perquè creu que aquest cas concret pot ser introduït al document del conveni 

marc com un altre exemple d’obligacions que no haurien d’assumir els municipis. El 

batle de Maó, comenta al Sr. Rotger que ell ha tingut el mateix problema, i que l’Ibisec 

s’ha fet finalment càrrec de les despeses després que l’ajuntament esgrimís davant la 

conselleria el text del document redactat i aprovat per la Felib. 

A continuació el president explica que pel que fa als serveis socials, s’ha encetat l’estudi 

de la matèria, que s’han definit les competències obligatòries per als municipis i per a la 
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Comunitat Autònoma, i que ara estan pendents de què els consells insulars defineixin la 

seva pròpia cartera de serveis per acabar d’aclarir a qui corresponen totes i cada una de 

les funcions relatives a serveis socials. També comenta que en una reunió que ha tingut 

lloc just abans del Consell Executiu ha començat l’estudi de les competències en 

matèria de salut. El batle de Sant Joan de Labritja explica que el seu ajuntament es fa 

càrrec de la nòmina dels administratius de les Unitats Bàsiques de Salut del seu 

municipi, i que fins i tot paga diverses despeses de reposició de mobiliari i les 

corresponents a neteja dels immobles. El president deixa clar que això li correspon, en 

ambdós casos, sufragar-ho a la Conselleria, i que això es deixarà ben clar en el 

document que es redacti. El batle de Campos manifesta que ell també es troba en la 

mateixa situació, demana una solució aviat i que s’aclareixi la qüestió. El senyor 

Carretero defensa la utilitat de la feina que es fa a la Felib, i manifesta que ell ja ha 

renunciat a pagar els administratius del centre de salut i que la Conselleria a hores d’ara 

es fa càrrec d’aquestes despeses. Afegeix que el seu ajuntament ja no es preocupa per 

res de les qüestions relacionades amb els centres de salut. El batle de Fornalutx 

comenta que el seu ajuntament tampoc paga la neteja, si bé ells avancen els doblers i 

després la Conselleria reposa les despeses a l’ajuntament.  

El president destaca la importància d’aquestes discussions, anuncia que totes aquestes 

qüestions quedaran aclarides, i avança que hi ha moltes més competències en matèria 

de salut que corresponen als municipis, més enllà de les relacionades amb els centres 

de salut i unitats bàsiques de salut.  

 

3.3. Donar compte de l’entrevista amb el director d e Biodiversitat sobre el 
tema dels RAEES.  

A continuació el president, havent donat per acabada la discussió sobre els treballs de 

l’Estatut d’Autonomia Local, dóna compte de l’estat de la negociació tendent a resoldre 

la problemàtica dels RAEES. Informa en primer lloc que com a representant de la Felib 

es va reunir amb el director general de Qualitat Ambiental i pareix que les perspectives 

de solucionar el problema són bones, i que poden desembocar en un acord a finals 

d’aquest mateix any. Explica que la discussió fonamental estava en el preu que s’ha de 

pagar per tona de residus. Les aspiracions del govern estaven entorn a 160 i 200 euros 

per tona, però sembla que l’acord es signarà entorn als 80 euros per tona, propiciant 

així que els ajuntaments puguin cobrar almenys aquest preu. 

 

 

 



 
CONSELL EXECUTIU ORDINARI 
Palma, 12 de Novembre de 2010 

(Acta aprovada dia 10/12/2010) 

 8 

3.4. Informació sobre el cànon digital.  

Un altre assumpte que introdueix el senyor Ferrà és el de les reclamacions dels 

municipis contra del cobrament del cànon digital. Anuncia que una empresa s’ha ofert a 

la Felib per fer les reclamacions pertinents per aquest concepte, i que aquestes 

reclamacions no implicarien cap cost per als ajuntaments, ja que l’empresa cobraria un 

percentatge de les quantitats recuperades.  

 

3.5. L’IVA a les administracions públiques.  

En el mateix sentit, comenta el president que aquesta empresa es dedica també a fer 

reclamacions a l’Agència Estatal d’Administració Tributària en matèria d’IVA suportat, i 

que, treballant pel Govern de les Illes Balears, ha aconseguit la devolució de 60 milions 

d’euros per aquest concepte. Aquesta empresa s’ha posat a disposició de la Felib i dels 

ajuntaments que estiguin interessats els seus serveis. Opina el president que aquesta 

és una oferta interessant i que pròximament es convidarà els representats d’aquesta 

firma a explicar als ajuntaments els detalls de la mateixa.  

 

3.6. Crear una comissió sobre turisme.  

Un altra qüestió sobre la que dóna compte el senyor Ferrà és la visita a la Felib de la 

presidenta i la secretària de l’Associació Hotelera de Mallorca. Demanden una 

col·laboració o coordinació entre la seva associació i els ajuntaments. El president ho va 

veure com una oportunitat per fer patent quines són les competències municipals. Posa 

com a exemple qüestions com la neteja de platges o el tractament que han de tenir 

determinats municipis que no es beneficien directament del turisme però que si 

ofereixen atractius turístics als visitants, com poden ser els pobles de la Serra de 

Tramuntana, Campos, etc. Proposa la creació d’una comissió per començar a treballar 

sobre aquest tema, proposta que és acceptada per part de tots els assistents.  

El senyor Marí matisa que s’ha de diferenciar el que és sector turístic del que són 

associacions hoteleres, ja que aquestes només representen una part del sector turístic.   

El senyor Carretero demana als serveis jurídics que facin un informe sobre la Llei 

20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears amb relació 

a les competències municipals sobre les platges.  

Abans de passar al punt següent, es constitueix formalment la Comissió per al Turisme 

amb la següent composició: 

Titular 1  
Nom i llinatges Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent  
Adreça Carrer de Sa Travessia, 17. 07194 Puigpunyent. 
@ jferra@ajpuigpunyent.net 



 
CONSELL EXECUTIU ORDINARI 
Palma, 12 de Novembre de 2010 

(Acta aprovada dia 10/12/2010) 

 9 

Telèfon contacte 606.192.360 
Titular 2  
Nom i llinatges Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx 
Adreça del Vicari Solivellas,1. 07109 Fornalutx 
@ batle@ajfornalutx.net 
Telèfon contacte 659.779.925 
Titular 3  
Nom i llinatges Llorenç Carretero Tudurí, batle de Sant Lluís 
Adreça Plaça  de sa Creu, s/n. 07710  Sant Lluís 
@ general@ajsantlluis.org 
Telèfon contacte 971.150.950  (secretària Mercedes Taltavull) –650.537.006 
Titular 4  
Nom  i Llinatges Josefa Costa Ramon, regidora de l’Ajuntament de San t Antoni  
Adreça Passeig de ses Fonts, 1  07820 Sant Antoni de Portmany 
@ urbanisme@santantoni.net  
Telèfon contacte 971.340.111  
Titular 5  
Nom i llinatges Joana Maria Borràs Bosch, regidora de l’Ajuntament de Palma 
Adreça Plaça de Cort, 1. 07001 Palma 
@ regturisme@sf.a-palma.es 
Telèfon contacte 971.225.500 /01 
Titular 6  
Nom i llinatges Antoni Marí Marí, batle de Sant Joan de Labrilja 
Adreça C. de l’Ajuntament, 4  07810 Sant Joan de Labritja 
@ alcaldia@sant-joan.com 
Telèfon contacte 971.333.003 
Titular 7  
Nom i llinatges Pilar Carbonero Sánchez, batlessa de Ciutadella 
Adreça Plaça del Born, 15  07760  Ciutadella 
@ alcaldia@ajciutadella.org 
Telèfon contacte 971.381.050 
Titular 8  
Nom i llinatges Francisca Ribas Ribas, regidora de l’ajuntament de Sant Josep 
Adreça C. de Pere Escanellas, 33   07830 Sant Josep 
@ govern@santjosepdesatalaia.es 
Telèfon contacte 971.800.125 
Titular 9  
Nom i llinatges Joan Juan Pons, batle de Campos 
Adreça Plaça Major, 1    07630  Campos 
@ jjuan@ajcampos.org 
Telèfon contacte 971.652.143 

 

3.7. Parlar sobre les clàusules de telefonia mòbil.  

Seguidament, el president cedeix la paraula a la senyora Joana Maria Borràs, la qual 

dóna compte de la reclamació judicial que ha interposat l’Ajuntament de Palma contra 

diverses companyies operadores de telefonia mòbil en defensa dels drets dels usuaris i 

consumidors, oferint a tots els ajuntaments que vulguin coadjuvar a la demanda la 

possibilitat de fer-ho sense cap cost per a ells. 

El Consell Executiu, a proposta del president, adopta l’acord d’enviar als ajuntaments un 

model d’acord plenari per a l’adhesió dels ajuntaments a la demanda interposada per 

l’Ajuntament de Palma.  
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A continuació, el senyor Verd pregunta sobre la possibilitat d’establir una taxa a les 

companyies de telefonia mòbil per la utilització de l’espai radioelèctric municipal. El 

president encomana als serveis jurídics analitzar aquesta possibilitat. 

Acabada la intervenció de la senyora Borràs, el president dóna per tancat aquest punt 

de l’ordre del dia. 

 

 

 

4. RELACIÓ D’INFORMES DELS SERVEIS JURÍDICS. 

 

El President informa que a la documentació entregada figura una relació dels informes 

realitzats per part dels Serveis Jurídics de la Federació, no produint-se cap intervenció 

amb relació a aquest punt per part dels assistents. 

 

5. RELACIÓ DE FITXES DE LES COMISSIONS EXTERNES. 

El president explica igualment que la informació relativa a aquest punt la poden trobar a 

la documentació entregada, no produint-se cap intervenció respecte a això per part dels 

membre de la comissió. 

 

6. ASSUMPTES DE TRÀMIT. 

6.1. Petició per representar la Felib a la Xarxa de  Ciutats pel Clima .  

El president cedeix l’ús de la paraula a la secretària general, la qual explica que fa dos 

anys, la Felib, mitjançant quatre representants, va assistir a la reunió de la Xarxa de 

Ciutats pel Clima. Aquest any, un regidor de l’Ajuntament d’Eivissa té previst assistir-

hi, i la secretària general proposa que sigui aquesta mateixa persona qui representi la 

Federació, participant la Felib en les despeses del viatge o de pernoctació, atès que la 

reunió és enguany a Vigo. 

 

 

Entitat Registre 

d’entrada 
Sol·licitat per Suggeriments - observacions 

Registre de 

sortida 

121 Conselleria d’Afers 

Socials, Promoció i 

Immigració 

725/2010 
Secretaria 

General 

Esborrany projecte decret Principis generals i 
directius de coordinació en matèria 
d’instal·lacions juvenils radicades a l’àmbit 
territorial de les Illes Balears 

330/2010 

122 Conselleria de 

Presidència 
810/2010 

DG Relacions 

Institucionals 

Esborrany de l’ordre de bases reguladores de 
subvencions en matèria d’acció cívica 348/2010 
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6.2. Jornada sobre l’actualitat de l’accés electròn ic de diferents 

ajuntaments.  

A continuació la secretària comenta que s’ha de celebrar una jornada sobre la 

introducció de l’Administració electrònica als ajuntaments. Comenta que aquesta és 

una tasca molt interessant i que s’ha desenvolupat un projecte pilot a diversos 

ajuntaments de les Illes. Explica que la continuïtat d’aquest programa corre perill degut 

a la retallada econòmica que previsiblement sofrirà el departament encarregat 

d’aquests treballs. Proposa que el Consell Executiu adopti l’acord de sol·licitar al 

Govern que mantingui una aportació econòmica que permeti el desenvolupament 

d’aquest projecte. En el mateix sentit anuncia la celebració d’una jornada explicativa 

dels treballs per a la introducció de l’Administració electrònica als ajuntaments de les 

Illes. Els membres del Consell Executiu acorden per unanimitat fer arribar al Govern el 

text de l’acord en els termes en què ho ha explicat la secretària general. 

 

6.3. Oferta de Plus Consultores d’una pòlissa de re sponsabilitat de les 
autoritats i personal al servei dels municipis.  

Seguidament la senyora Alomar dóna compte de l’oferta que ha fet arribar a la 

Federació l’empresa Plus Consultores. Es tracta d’una proposta d’assegurança de 

responsabilitat civil que han de subscriure els ajuntaments, dirigida a assegurar 

l’hipotètica responsabilitat dels càrrecs electes i del personal al servei de l’ajuntament 

per actuacions produïdes en el desenvolupament de les seves tasques. Explica les 

condicions de la proposta, i anuncia uns determinats avantatges, com un descompte 

d’un 10%. Diu que una de les peculiaritats de l’oferta és que la cobertura opera amb 

caràcter retroactiu per actuacions anteriors a la concertació de l’assegurança.  

 

6.4. Proposta de reunió de la comissió per tractar amb Gesa-Endesa. 

El president comenta als assistents, que el proper dimarts, dia 16 de novembre a les 

12.30 hores hi ha concertada una reunió a les oficines de GESA a Sant Joan de Déu 

amb el director general de la companyia, el senyor Andreu Rotger Amengual. El batle 

de Campos proposa que també hi assisteixi el director general d’Indústria i Energia del 

Govern, qüestió que és acceptada pel consell executiu. 

Per acabar, el president dóna compte de la reunió mantinguda amb el recaptador de 

tributs de la Comunitat Autònoma, el senyor Gabriel Maria Alzamora. Explica que 

actualment, 25 ajuntaments tenen cedida la recaptació de les multes de trànsit a 

l’oficina de recaptació de tributs, i que va rebre l’oferiment per part seva d’ampliar la 
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prestació del servei a tots els ajuntaments interessats, atesos els resultats i 

l’experiència positiva que han obtingut aquests 25 ajuntaments.  

 

7. PRECS I PREGUNTES. 

No es produeix cap intervenció en aquest punt de l’ordre del dia. 

 

Per això, i sense més assumptes per tractar, el president dóna per finalitzada la reunió 

del Consell Executiu, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

 

La secretària general   Vist i plau 

     El president  

 

 

 


